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Technische vragen – Begroting 2024 
 

Bij indiening uiterlijk 10-10-2023 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk 27-10-2023 in de dagmail en bij de 
vergaderingen geplaatst. Stuur het ingevulde format naar griffie@gemeenteraadmaastricht.nl  
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie: SP 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  13 

Vraag: Hoe verhoudt de wens uit het coalitieakkoord 2022 - 2026 om de inzet van boa’s in 
de nachtelijke uren opnieuw in te voeren, en de uitbreiding van het aantal boa’s, 
zich tot de relatief geringe groei van de begrotingen op taakveld 1.2 (Openbare 
orde en veiligheid) voor de jaren 2024 en verder? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  14 

Vraag: Hoe vordert het met de inzet van de boa’s in de nachtelijke uren en de uitbreiding 
van het aantal boa’s, zoals het college blijkens het coalitieakkoord 2022 – 2026 
wenst te doen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  25 

Vraag: Wat is de reden dat station Maastricht Randwyck opgewaardeerd moet worden? 
Aan welke eisen voldoet het station niet in zijn huidige vorm? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  25 

Vraag: Waarom worden “betaalbaar” en “toegankelijk”  niet meegenomen in het 
(behoefte)onderzoek naast “beter” en “sneller”? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  34 

Vraag: De oprichting van TOM wordt beschreven. Zijn de huidige instanties in Maastricht 
voor de doelgroep van ondernemers niet adequaat of effectief genoeg? Wat gaat 
het TOM aanvullend doen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  34 

Vraag: Wat gaat het TOM jaarlijks kosten? Gaat het totale budget voor de ondersteuning 
van ondernemers in Maastricht omhoog t.o.v. vorige jaren. 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 7 

Pagina:  35 

Vraag: Zou het college kunnen toelichten hoe het er momenteel voorstaat met de 
bedrijvigheid en  economische dynamiek in Maastricht? Hoe is het college van plan 
om te toetsen of deze beide zijn toegenomen in 2026? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  30 & 31 

Vraag: Er wordt in dit hoofdstuk over zowel een tweede als een derde incubator 
gesproken. Wat is het verschil tussen deze twee incubators? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  31 

Vraag: Het versterken van de Euregionale en internationale arbeidsmarkt komt al 
jarenlang terug in begrotingen en beleidsstukken, maar komt feitelijk nooit echt 
van de grond. Wat gaat het college anders doen zodat het dit keer wel succesvol zal 
worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  36 

Vraag: Wat houdt het “merk Maastricht” precies in? Kan het college toelichten wat soort 
evenementen wel en niet horen bij dit merk? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  37 

Vraag: Wij zouden graag een uitsplitsing zien van de begrote kosten van 5 mln. voor de 
twee incubator. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  39 

Vraag: Het SIM project (samenwerkende Industrieterreinen Maastricht) gaat vooralsnog 
niet door. Wat betekent dat voor de ambities van het college op dit punt? Is er een 
alternatief plan om de doelen toch te behalen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  50 

Vraag: Wat is het beoogde doel van het begroten van effectindicatoren zoals dat 
meermaals in de begroting gebeurt? Deze indicatoren worden telkens als groter 
dan of gelijk aan de gerealiseerde indicatoren begroot. Zit hier een reële schatting 
van de beoogde effecten achter? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  60 
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Vraag: Kan het college ons uitleggen waarom NIBOR zo onverwacht hoog in de begroting 
terecht komt. Waarmee gaat de post van 37 mln. gedekt worden vragen wij ons af. 
Er is de laatste jaren geld naar onderwerpen gegaan omdat we positieve cijfers 
schreven. Feitelijk als we deze NIBOR meerekenen zoals dat gehoord zou hebben, 
zijn die bijdragen/uitgaven wellicht onterecht gedaan. Moeten deze gedane 
investeringen dan niet geheel of gedeeltelijk worden teruggedraaid om de zaak 
zuiver te houden. 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  63 

Vraag: Het college stelt: Om de omslag naar veerkrachtige wijken te kunnen maken is 
groot onderhoud nodig. De basis moet op orde worden gebracht. Meer grip op de 
instroom en uitstroom van mensen binnen regelingen. Alleen mensen die het echt 
nodig hebben krijgen hulp. Ook grip krijgen op aantal en kwaliteit van de 
aanbieders. 

- Er wordt gesproken over de basis moet op orde zijn. Wat betekent dit 
begrotingstechnisch. Hoort daar een getal bij?   

- Het aantal aanbieders moet minder, dat betekent dat de aanbieders groter 
worden en groter is zeker niet altijd beter. Zie XONAR. Hoe ziet het college 
dit?  

- Heeft het college het gewenste aantal aanbieders voor ogen. Zo ja, 
hoeveel zijn er dat dan?  

- Het college wil ook kiezen op kwaliteit van aanbieder, heeft het college 
daar gevalideerde criteria voor? Is de kwaliteit nu dan slecht? 

- Er is voor het hele veranderingsproces extra mankracht nodig. Hoeveel 
wordt daar intern voor begroot?  

- Als de basis eenmaal op orde is worden die extra mensen dan weer 
ontslagen? Met andere woorden hoeveel tijdelijke medewerkers gaat de 
gemeente aanstellen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  66 

Vraag: In de tabel kun je duidelijk zien dat na een korte stijging van de lasten, zeg 
investeringen in Samenkracht en burgerpartcipatie, deze weer afnemen richting 
2027. In de beleidstukken wordt echter ruimschoots het grote belang beschreven 
en worden er grote ambities geëtaleerd. Qua budget wordt het echter steeds 
minder. Kan het college dit verklaren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  98 

Vraag: Op pagina 98 wordt gesteld dat een van de ambities van de coalitie voor de 
middellange termijn is dat ‘plannen van betrokken inwoners’ worden meegewogen 
bij het ‘verder slechten van de nog resterende oost-west-barrières, zoals het spoor, 
denk aan de ambities rond de stationsomgeving’. 

- Gaat het hier om elke ‘betrokken inwoner’ of om een selecte groep 
ervaren en reeds betrokken inwoners? 

- Als het elke betrokken inwoner betreft, hoe kunnen die hun plannen voor 
de stationsomgeving dan het best kenbaar maken? 
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- Is het college bereid om hier een stadsbrede vorm van burgerconsultatie 
over te organiseren, of blijft het bij het plan ‘Boven het Spoor’? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  98 

Vraag: Op pagina 98 wordt gesteld dat een van de ambities van de coalitie voor de 
middellange termijn is ‘het versterken van de aantrekkelijkheid van de 
Maasoevers’. 

- Kan het college toelichten op welke wijze aan deze ambitie uiting gegeven 
wordt? 

- Gaat het hierbij slechts om het in onderzoek nemen van het project 
MAASSAAM van een bekende groep ondernemers, of kunnen ook andere 
burgers plannen indienen? Zo ja, hoe? 

- Is het college bereid om hier een stadsbrede vorm van burgerconsultatie 
over te organiseren, of blijft het bij het plan MAASSAAM? 

Antwoord:  

 


